
Referat Brugerrådsmøde i GIC 28. november 2024 
 
Deltager: Jørgen Nielsen (Formand for brugerrådet), Ronni Mark Nielsen (Næstformand/Greve 
Håndbold/FU), Heidi Rostholm (GSB), Henriette (Gymnastik), Christian Schønnemann (Greve Fod-
bold), Liva Justesen (Greve Tennis), Merete Woll (Greve Bridgeklub), Jette Nielsen (Senior Sport), 
Knud Høyer (Atletik), Bjarne Juhl Jensen (GIF Fitness), Thomas Elsgaard (Greve Trim), Britt Berant-
zino (Greve Linedance). 
Afbud: Henrik Perregaard (IFK),  
Udeblevet uden afbud: Preben Larsen (Greve Bordtennis). 
Referent: Catrine Eilersen 
 

1. Registrering af repræsentanter.  

Se ovenstående. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt.  

 
3. Folkeoplysningsudvalget. 

a. Genansøgning af lokaler i mellemåret. 

Forslaget er godkendt. Til januar skal der ikke genansøges lokaler. Fordelingen løber nu 

over 2 år. Dette ændrer ikke på særarrangementsansøgning, der fortsat er hvert år. 

b. Lokaleudnyttelse. 

Næste forslag til folkeoplysningsudvalget: I lokalefordelingen står at man kan miste lo-

kaler man ikke benytter. Dette ønskes rettet til, at man skal miste sit lokale, hvis det 

ikke benyttes. Forslaget bliver formodentligt taget op til januar. Derudover er der for-

ventning om yderligere opsætning af HallMonitor på flere lokationer.   

c. Åbningstider i sommer- og juleferierne. 

Er der foreninger der oplever problemer med træning i sommer- og juleferierne? Da det 

kun er særarrangementer og talent/elite der har ret til tider i disse ferier.  

Der gøres ikke noget nu. Kan tages op igen til februar. 

d. Greve Fodbold udtrukket til kontrol. 

Bliver foreninger der er udtaget til kontrol bedt om at sende flere oplysninger ind end de 

er berettiget til? Jørgen vil tage den med til Folkeoplysningsudvalget. 

 

 

4. Daglige åbningstider i GIC. 

Oplæg fra det tekniske personale: 

Mandag-Torsdag kl.08.00-22.00. 

Fredag kl. 08.00-19.00. 

Weekend kl. 08.00-18.00. 

Åbningstiderne i GIC er politisk bestemt i, Retningslinjer for udlån af lokaler og udendørsan-

læg i Greve Kommune, beslutningen har også været i Byrådet. GIC er åben fra kl. 8.00-22.00 

mandag – fredag og så er der 30 min. til at forlade bygningen, man skal derfor være ude af 

GIC kl. 22.30. Der står ikke noget om åbningstider i weekenden. Teknisk personale mener 

ikke, at der er grund til at holde åbent til kl. 22.00 fredag, hvis der ikke er nogen brugere. 

Hvis der kommer en forening der gerne vil træne til kl. 22.00 fredag, så er de berettiget til 

dette og det skal teknisk personale være opmærksomme på.  
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5. Greve Fodbold stiller forslag om at brugerrådet igen stiller op med 2 repræsentanter i for-

retningsudvalget. 

Christian Schønnemann (Formand Greve Fodbold), stiller sig til rådighed. 

Dem der er interesserede, tager en snak med Ronni og hvis der er flere der er interesseret 

foretages et valg. Hvis ikke, er Christian Schønnemann valgt. 

 

Hvad er FU:  

Drift i GIC og drive projekter. Møder hver 2. uge og løbende møder med Center for Teknik 

og Miljø. Ny repræsentant vil primært skulle stå for udendørs projekter.   

 

6. Rapport fra forretningsudvalget. Ronni: 

a. Økonomisk orientering. 

Der er brugt 2,3 millioner i GIC i år, på både indendørs- og udendørs projekter som fx 

nyt låsesystem, tennisbaner mm.  

b. Ønsker fra foreningerne til budget 2025. 

Gulv i hal 1. Ny belægning til atletikstadion, skal skiftes inden for 2 år. Forskønnelse af 

forpladsen. Undersøge overdækning til stadion tribune.  

Brugerrådets rådighedsbeløb for 2025 er 600.000-700.000 kr.  

c. Affaldshåndtering. 

Hvad gør man med affald - der ønskes faste regler for håndtering af affald. FU tager 

dette op med teknisk personale og udsender orientering til foreningerne. Atletik ønsker 

en ny nøgle til container.   

 

7. Status på anlægsprojekter. Jørgen: 

a. Renovering af tennisbane 4, 5 og 6 

Mangler op stregning – bliver lavet til sæsonstart.  

b. Omlægning af fliser omkring tennishus og baner. 

Den offentlige sti om tennisbanerne bliver omlagt så vandet løber oppe fra og ned. Der 

bliver etableret samlebrønde, så der bliver drænet.  

c. Stadiontribune 180 nye sæder. 

Færdigt projekt. Så nu er der 252 siddepladser på stadion.  

 

8. Langsiden. Leje af festlokalet. 

Det koster 4995,- kr. at leje festlokalet hos Langsiden. Det er dyrt for foreninger. Der bør 

være en fordel samt ens regler for foreninger. Jørgen og Ronni påtaler dette over for for-

pagterne.   

9. Møderække 2025.  
10/2-2025 er besluttet. 
Forslag: 13/5-2025. 10/9-2025. 27/11-2025. 9/2-2026 
Godkendt.  
 

10. Hemmeligt punkt: kl. 1915.  

Salling Fonden har bevilliget 250.000 kr. til en legeplads til de små på græsområdet foran 

Café Langsiden. Legepladsen vil blive lavet i 2025. 
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11. Eventuelt.  

BROEN Danmark har tilbudt at komme ud til et brugerrådsmøde og fortælle om hvordan de 

kan hjælpe. Brugerrådet skal beslutte om dette kunne være interessant.  

Det besluttes at Jørgen tager en snak med dem først og hvis det synes relevant er det ok de 

deltager på mødet med et kort indlæg.   

 

Rygning på matriklen. 

Der savnes rundering udendørs grundet grupper af unge der samles ved bænkene og ryger. 

Man kan ikke smide folk væk fra udendørsområderne da det også er borgernes. 

Kan man indstille til ryge zoner? Rygning og rundering tages med på næste FU møde.  

Man forventer dog et kommunalt forbud mod rygning på matriklen. 

 

 

 
 


